

5106 - Re-enrollment Process Policy

All students seeking continued enrollment at Fei Tian Academy of the Arts-Middletown (FTAA-MT) must complete an online Re-Enrollment Application.

If your application is accepted and approved by the Admissions Board, parents will be notified of their child's acceptance for the upcoming school year. Tuition payment must be submitted by June 30 for consideration of a student's position within our student body for the upcoming school year.

FTAA-MT seeks to re-enroll students with good academic performance who are of high moral character. Students are originally admitted on the basis of academic transcript, school records, teacher recommendations, and an interview. Continued enrollment is also based on academic potential, developmental maturity, school achievement, the ability of the school to meet the student's needs, and a willingness of the student's parents to play an active role in the education process and in cooperating with the administration and faculty to promote the growth of the whole student.

No student may apply for re-enrollment unless his account is current.

All candidates are carefully considered. No student has the right to re-enrollment. All applications for re-enrollment are approved at the sole discretion of the school's Admissions Board.

The Admissions Board strives to make a fair decision based on the services that our school can provide for each child, as well as what the student can contribute to FTAA-MT.

FTAA-MT sets high goals for our students, and we expect them to work hard and strive to reach their potential with the support of their parents/guardians.

Fei Tian Academy of the Arts-Middletown admits students of any race, gender, color, national and ethnic origin, religion or disability to all the rights, privileges, programs, and activities generally accorded or made available to students at the school. It does not discriminate on the basis of race, gender, color, national and ethnic origin, religion or disability in the administration of its educational policies, admission policies, scholarship and loan programs, and athletic and other school-administered programs.

學生重新註冊政策

飛天藝術學院-Middletown (FTAA-MT)的在校學生，如希望在下學年繼續在 FTAA-MT 學習，須填寫再入學申請。

一旦校委員會批准申請，家長需要在 6 月 30 日之前按計劃支付學費，否則學校無法保證在秋季學年被保留學籍。

FTAA-MT 要求學生重新註冊的目的是招收具有高度道德品質和良好學業成績的學生。學生最初是根據學術成績單，學校記錄，教師建議和面試入學的。重新註冊也是基於學術潛力、發展成熟度、學校成績、學校滿足學生需求的能力，以及學生父母在教育過程中發揮積極作用的意願，並與行政和教師合作促進整個學生的成長。

帳戶沒有付清的學生將不可以重新註冊。

所有在校學生都會經過仔細評估才可以重新入學，無一例外。學校招生委員會全權決定學生的錄取，會公平地根據學校可以為每位學生提供的服務，以及學生可以為飛天藝術學院-Middletown 做何貢獻而做出決定。

FTAA-MT 為學生製定高標準，希望其在父母或監護人的支持下努力學習並發揮其潛能。

飛天藝術學院-Middletown 招收的學生無論其種族、膚色、國籍或民族都享有本校給予學生的各種權利、特權、課程和活動等。本校在教育政策、招生政策、獎學金及貸款計劃、體育、及其他校方安排的活動方面不會因種族、膚色、國籍或民族、宗教和殘疾而歧視任何人。